
Referat fra bestyrelsesmøde 18. april 2010 i Fredericia 
 
Til stede: Georg Carlsen, Freddie Klindrup, Kim Bay Nielsen, Else Palmquist, Pernille 

Strikert 
 
Referent: Pernille Strikert  
 
Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af 
referat fra sidste 
møde 
 
 
 

Referatet blev godkendt. 
 
 
 

2. 
Sporudvalg/prøver 
 
 
 
 
 

Freddie har fået en klage fra et medlem over, at sporudvalget har udelukket 
sporchampions fra at deltage i årets sporhund. 
 
Det må de ikke. Klubbens årskonkurrencer skal være for alle. 
 

3. 
Generalforsamlingen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Georg har stemmekort med, men ingen kopier af lovene. Vi kan hente dem 
fra nettet. Der er 32 tilmeldinger til generalforsamlingen. Freddie har bestilt 
forplejning til 40 personer. 
 
Else har modtaget raceregnskaber for nogle racer. En del meddeler blot, at 
der ikke har været afholdt arrangementer, og at de ikke har penge.  
Japansk spids har 3.000 kr.  
Västgötaspids har 162 kr. 
 
Else afleverer regnskab frem til dags dato. 
 

4. Andet Et medlem har henvendt sig med et ønske om, at kun klubbens egne racer 
deltager på udstillingerne, fordi det er sjovere for medlemmerne, hvis vores 
egne racer vinder i de afsluttende konkurrencer. Desuden er små udstillinger 
hyggeligere.  
 
Vi mener, at det af hensyn til økonomien er nødvendigt at samarbejde med 
andre klubber. De fælles konkurrencer påvirker ikke vores årskonkurrencer, 
da der fortsat vil blive tildelt point til SPK-hund 1-4. Hvis en anden race 
placeres, skal der blot placeres 5 hunde i konkurrencen. 
 
Samme medlem foreslår, at vi inviterer alle nye medlemmer med hvalpe til 
at deltage i en gratis udstilling med deres hvalp. 
 



 
 
Det er en god idé, men tilbuddet skal kun være for medlemmer, der 
indmeldes som hvalpekøbere af opdrætteren. Det kan vi administrere i form 
af et velkomstbrev (en "billet"). Tilbuddet gælder kun baby- og 
hvalpeklasse. 
 
Freddie informerede om, at alle dommere er på plads til udstillingerne i 
2012. Der mangler fortsat 2 dommere til 2011. 
 

 


